



Referat fra styremøte nr. 3/2022

Tid: Onsdag 20/4-2022 kl. 18.30 – 21.00

Sted: Klubbhuset

Til stede: Grete Thorsby, Anders Elvekrok, Eli Tuftte Hanssen, Hans Roar Bakken, Berit Grosvold, Hilde Hovdenak, Kristin Viken, Inger Isnes Tyse og Hanne Lysaker Næss

Forfall: Arnstein Thorsen (kom kl 20.30)

Referatet sendes pr e-post til: Styret, kontrollutvalg, redaktør klubbavis/hjemmeside.

AGENDA

12/22 Tidligere saker

Sak 3/22: Strategiplan 2021-25 og særskilte fokusområde i 2022/Grete.

Grete har samlet inn målrettede tiltak og satt disse opp oversiktlig. Hans Roar hadde på vegne av teknisk et innspill som han sender Grete. Hilde hadde også en rettelse som kommer fram i referatet fra aktivutvalgets møte. Det ble også satt spørsmål ved «Eikerrunden». Grete samordner innspill.

Sak 6/22: Status – plassering av modulbygg for utvidelse av Ormåsen skole/Grete.

Det er tidligere gitt skriftlig tilbakemelding om vår mening om beliggenhet. Kommunen har fremdeles ikke landet i saken. Akkurat nå er tanken å plassere modulene på parkeringsplassen. Noe som innebærer at det må anlegges midlertidige parkeringsplasser på grøntområder. Grete følger opp saken.

Sak 8/22:

- Klubbkalender 2022 (Hornet nr. 1/2022)
Det har kommet inn mange gode innspill. Kristin har kontroll på sponsorer. Klubbkalenderen er i rute.
- Sammendrag fra årsmøtet til Øvre Eiker idrettsråd (avholdt 24. mars 2022).
Grete, Anders og Hans Roar deltok. Øvre Eiker idrettsråd er bindeleddet mellom lag og kommunen. Grete refererte kort fra møtet. Møtet ble holdt i kantina til Øvre Eiker Nett, og de informerte også om hva de kunne tilby av internettløsninger. Vi har egen internettavtale, men kommunen har allerede et trådløst åpent nett på Ormåsen skole. Vi trenger også kablet nett til skrivere. Hans Roar vurderer o-lagets behov i forhold til den avtalen vi har i dag, og vi tar opp evt. endring av avtale på neste styremøte. Grete har sendt kommunen informasjon om prosjektet «Orientering – Kart i skole og fritid».

Sak 10/22: Nedsettelse av prosjektgruppe for prosjekt «Orientering – Kart i skole og fritid»

- Forslag: 1 repr. fra Teknisk utvalg – 1 repr. fra Rekruttutvalget – 1 repr. fra Aktivutvalget og kasserer (som kontaktperson for en av skolene).
- Saken ble diskutert og vi konkluderte med at gruppa opprettes. Teknisk bidrar inn i gruppa med kart, søknader og rapporter. Aktivutvalg og Rekruttutvalg tar dette opp med sine medlemmer. Hanne fortsetter som koordinator fram til gruppa er etablert.
- Verdens orienteringsdag: Hanne sender ut informasjon om verdens orienteringsdag til skolene hvor det oppfordres til å lage et orienteringsarrangement i perioden 10. – 17. mai eller på et annet passende tidspunkt. Aktiviteten kan registreres og resultatene kan sendes Inger – som igjen registrerer inn på WODs skjemaer.
- Vi kjøper inn O-skolesekken (kr 2500,-) og Faste postmarkeringer (kr 1250,-) til Steinberg skole og Ormåsen skole og et sett til klubben. Hanne bestiller.

13/22 Nye saker

- Eikerløpet 2022/Grete/Hans Roar.
Funksjonæroversikt og informasjon om løpet er lagt ut på hjemmesiden. Det blir et tradisjonelt Eikerløp hvor vi håper på stor deltakelse. Arenaen (Myrespiten) er ryddet på dugnad. Grunneier Arne Enger har vært svært samarbeidsvillig og hjelpsom og plassen/området står nå klar til å kunne ta imot opp til 1000 deltakere. Løpsleder Hans Roar hadde møte med hovedfunksjonærene 28. mars. Det blir online resultatservice. Øyvin Thon er kontrollør. Alle funksjonærer stiller i klubbens antrekk.

14/22 Saker og informasjon fra utvalgene

- Rekruttutvalg/Arnstein: 24 rekrutter møtte fram på første trening. Målet er å få alle med på EM-stafetten i Hoenmarka 21.06 - som en felles avslutning på vårsesongen.
- Aktivutvalg /Hilde:
Aktivutvalget viser til utsendt referat. Treninger og løp er i gang og med god deltakelse. Alle aktiviteter skal være oppdatert i kalenderen på hjemmesiden. Utvalget har fått kr 6000,- i tilskudd fra NOF.
- Teknisk utvalg/Hans Roar:
Viser til utvalgets referat. Kartene til både Eikerløpet og Jubileumsstafetten er under utarbeidelse – i tillegg jobbes det med skolegårdskart. Jubileumsstafetten går fra Kongsberg til Drammen. I vårt område blir det bl.a. veksling på Ormåsen. Grete informerer rektor på Ormåsen skole. Løypeleggere er Anne Marthe, Axel, Sølvi og Hans Roar. Mål er på Landfalltjern.
- Trim- og friluftsutvalg/Eli:
TurO er i gang og mange er allerede på postjakt.
- Husutvalg/Berit:
Svært godt frammøte på gårsdagens trening og over 50 stykker deltok på kveldsmat! Anne Marthe fikk solgt mye klubbttøy. Husutvalget vurderer å droppe kveldsmat på de tirsdagene det er sprintløp og heller dra ut på løpene å servere saft.

15/22 Informasjon fra øvrige arbeidsområder

- Medlemskap og medlemskontingent Eiker o-lag/Anders: Anders har deltatt på kurs ang. Klubbadmin, og han foreslår følgende prinsipper for registrering:

- Vi bør registrere bare de som har betalt kontingent.
 - Alle medlemmer registreres som aktive.
 - Medlemmer som melder seg inn i oktober, november og desember betaler redusert kontingent på kr 100,- for dette året.
 - Når skal betaling skje? Ved innmelding eller skal det sendes faktura? Anders velger den løsningen som er enklest.
- Stolpejakt/Eli: Skotselv grendeutvalg ønsker å sette i gang stolpejakt. Eli og Hans Roar har vært i møte med Terje Bergan i grendeutvalget. O-laget er positive til et samarbeid og vil bidra inn med grunnlagskart. Grendeutvalget gjør det praktiske arbeidet og kommunen ordner stolper og betaler utgifter de første fire årene. Kommunen ønsker at stolpejakten kan bli et tilbud flere steder i kommunen. Stolpejakt, turorientering og Tipåtopp kan få enda flere eikværing ut på tur!
 - **16/22** Eventuelt
 - Detaljregulering for Ormåsen B4 og B5. Eiker O-lag har tidligere gitt sitt innspill til reguleringen. Det har også Grendeutvalget. Reguleringen er et stort inngrep i et område som er mye i bruk. O-laget/Grete legger inn nytt innspill.
 - Wod Røren skole 14. juni/Inger. Røren skole vil gjerne ha hjelp til gjennomføring av en orienteringsdag. De vil også gjerne låne utstyr. O-laget er positive til begge forespørsler.
 - Hilde ønsket å bestille navnelapper som kan limes på utstyr. Eli Bakken har klistrelapper med navnet til Eiker o-lag som kan brukes.
 - Tillegg til Administrative rutiner/Hans Roar: Adm. rutiner mangler informasjon om innsatspokalene i Eiker o-lag. Hans Roar sender aktuell tekst til Hanne som legger dette inn i Administrative rutiner og sørger for at dette blir oppdatert på hjemmesiden.

Hanne Lysaker Næss

Ref.

Neste styremøte er mandag 13/6 kl 18.30 på Klubbhuset - og Hilde står for bevertning.